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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Pintér Sándor, belügyminiszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Miért közlekedhetnek horrorkaravánok a magyar 
utakon?" 

Tisztelt Miniszter Úr!
A hvg.hu portálon megjelent „Autó: Túlsúlyos horrorkaraván zúgott az árokba Szabolcsban” cikk
ismét egy olyan külföldi személyről ad információt, aki szabálytalanul szállította a vontatványát,
tehát a köznyelven horror karavánt vezetett.
Az  index.hu  portálon  megjelent  „Kétnyelvű  plakátkampány  indult  a  horrorkaravánok
megfékezésére„ című cikk összefoglalja a problémát:
„A horrorkaravánokat legtöbbször már az M1-es autópálya és az 1-es számú főút megyei szakaszán
lekapcsolják a magyar rendőrök akik a vontatásra, illetve a járművek terhelésére vonatkozó hazai
szabályok figyelmen kívül hagyása miatt szokták megbírságolni a sofőröket. Azonban a rendőrség
nem elsősorban a  szabálysértés  miatt  aggódik,  hanem azért,  mert a nagy  sebességgel  haladó,
túlsúlyos  és  túlméretezett  járművek  óriási  kockázatot  jelentenek  a  szabályosan  közlekedők
számára.”
Kérdezem Önt:
1. A karavánok szabálytalanul lépnek be az országba?
2. A karavánok  csak  itt  alakulnak  ki,  mert  nem  eléggé  nagy  a  büntetési  tétel  a  szabálytalan
vontatványokkal szemben?
3. Rendelkezik az autópálya rendőrség mobil egységekkel, akik esetlegesen vizsgálják azt, hogy a
kamionosok,  illetve  a  vontatványt  szállító  gépjárművek  a  megengedett  sebességhatár  fölött
közlekednek az utakon?
Budapest, 2019. november 16. 
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